
Snaptun Lystbådehavn a.m.b.a 

Referat for ordinær Generalforsamling 28. marts 2019 kl. 19.00 

Referent: Christian Holm 

44 fremmødte 

5 fuldmagter 

l. 	 Valg af dirigent, bestyrelsen foreslår John Friborg, vælges med applaus. 

John fortæller at der er indkaldt retmæssigt og generalforsamlingen derfor er beslutningsdygtig. 

Gennemgang af dagsorden ved dirigent. 

l.l. 	Valg af Stemmeudvalg. 


Kent, Kjeld og Niels Jørgen. En fra hvert bord. 


2. 	 Formandens beretning 

Formanden byder velkommen til ny andelshaver, Peter Astrup. 

Året der gik: 

Arbejdslørdag, flot fremmøde, ca. 60 mand, hvor der blev udført en masse opgaver og reparationer. En god 
dag med plads til hyggeligt samvær og god forplejning. 

Det arbejde, vi får lavet af meget stor betydning for havnens økonomi. Det er vigtigt at andelshavere
lejere og brugere føler et ansvar for havnen. 

I sæsonen 2018 har vi haft besøg af 1300 gæstebåde, Tallet for 2017 er 1300 gæstebåde. Det er fortsat en 
stor succes, med mere end 18 solgte kort i 2018. 

Vi har 30 på venteliste pt. I'læsten alle der søgte om at leje en plads fik deres ønske opfyldt. 



Pavillon: Vi kom godt fra start med af den nye pavillon, og igen med en kæm 
medlemmer og andelshavere, vi kun at de sidste fliser. Bo kommer ind men 
budgettet blev overholdt. 

Snaptun: Laila Karstens og John, der 1. april 2018 kom rigtig godt i gang, og er blevet 
medlemmerne. Der er store og menuer, og John har været en 
og Laila og John er blevet havnens gæstesejlere. 

17.oktober afholdt vi Dialogmøde om T-bro og 33 andelshavere deltog, enighed om at indhente 
2 løsninger. Til fremlæggelse på den 

21.nov generalforsamling om 38 andelshavere og 15 fuldmagter. 

forslag om en ny T-bro blev nedstemt 24 for og 29 imod. 

Bo har udført et meget stort arbejde med at og alle pæle i havnen 305 stk. 

Vi haft dykker nede for at kontrollere alle t-broen ser det udmærket ud. 

er indskrevet i skema og på ajourført med alle ændringer. 

Der blev indhentet til bud på pæle på t-broen og en Azobe ved mastekranen. 

er og vi er til at 

til T-broen krævede en ekstra til af dæk mm. med god 
onsdagsklubben lavede de sidste forberedelser med at trævanger mm. på pælene til 

det nye dæk. 

som rigtig mange andelshavere og har præsteret hen gennem året, 
eren til havnens gode økonomi og havnens og klubbens 

Tak til et godt arbejde fra hele bestyrelsen 

Tak til Laila og John Snaptun 

Tak til mange små og store opgaver. 

det store der er præsteret i 

Men til sidst min tak til alle som ikke blev nævnt her eller 

Kommentarer: 



er der sendt reminder bådisætning. Ja den er kommet ud i 

3. 2018 

Bo Kristensen. 

Kommentarer: 

Poul Kjeldahl. Hvad er 

Det er beløb vi får LUP puljen pavillon. 

Bent. Har vi ingen renovationsudgifter. Jo de kører over cafe. Hvorfor er der så stor forskel på el og 

vand. Det kommer an hvornår 

Gennemgang af budget for pavillon. 

Kommentarer: ingen 

Peter Altenborg kommer med rettelse. Det er LUP midler der har givet tilskud. 

Budget 2019 

Gennemgang ved Bo Kristensen. 

Hvilket år ligger ri"',v",r, Den er i 2018 

4. Indkomne forslag: Der er ingen indkomne 

5. af bestyrelsesmedlemmer valg for 2 år. 

5.1. Bo Kristensen Ønsker genva Ig/va Igt 

5.2. Tue S. Andersen Ønsker genvalg/valgt 



5.3. 	 Christian Holm Andersen. Ønsker genvalg/valgt 

5.4. Bestyrelsesmedlem for 1 år Johannes Tveen ønsker at stoppe 

5.5 . 	Bestyrelsen foreslår. Kim Eged Poulsen. Valgt for 1 år. 

6. 	 Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. Tommy Andersen og Leif Jørgensen vælges. 

7. 	 Valg af revisor. Afgående er Revisionsfirmaet EV, Horsens/genvalgt 

8. 	 Persondataforordningen. Gennemgang ved formanden . Dokument godkendt. 

9. 	 Eventuelt 

Freddy, vil gerne have vi råber hurra for Snaptun Lystbådehavn. 

Referent. 


Dirigent. 



